
 

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde  

Mandag d. 27. maj kl. 18.30  

hos Alice. 

 

Odense, d. 27. maj 2024 

 

Tilstede: Alice, Mette, Ole, Steen, Arne og Jane. 

     

Dagsorden: 

1. Opfølgning på referat fra sidste møde 

• Ingen bemærkninger 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Arbejdet i bestyrelsen 

• Arbejdsgruppe i forhold til at se på vedtægterne vedr. eksklusion 

o Der arbejdes på §4, og der er flere detaljer der skal bearbejdes. 

Næste møde er sat til 12. juni. 

• Drøftelse af den fremtidige varetagelse af opgaven med facebook 

o Alice står for at tilføje og fjerne medlemmer. 

o Susanne Knudsen administrerer den åbne og den lukkede gruppe. 

▪ Irrelevante opslag i forhold til foreningen slettes uden 

varsel. 

4. Aktiviteter 

• Opfølgning aktiviteterne – er der nogen der har noget at berette 

o Læsegruppen er pt. nedlagt, da der ikke er nogen tovholder. 

Teksten fjernes fra websiden. 

o Badminton fjernes fra websiden, da det er en forening uden for 

SRC. Reklame på Facebook er velkommen. 



o IT hjælp stopper. 

o Festudvalget arbejder på at få et par medlemer mere med i 

udvalget. 

o Teaterudvalget har sæsonens sidste  arrengement på fredag d. 31 

maj. Efterårets planlægning er allerede i gang. 

• Status på hjemmesiden  

o Ny medlemsformular virker nu, men teksten til formularen skal gå 

igennem bestyrelsen. 

• Tovholdermødet i efteråret 

o Der er booket lokale, datoen er 28. September. Denne gang 

arbejdes der på brunch fra kl. 10 – 15. Mere info senere. 

Opdateres på websiden. 

• Medlemsmødet i efteråret 

o Der er booket lokale, er lagt på websiden. Datoen er 25. Oktober. 

• GF i foråret 2025 

o Planlægning starter efter sommerferien. 

5. Administration 

• Opdatering af hjemmesiden – er det blevet foretaget 

o Er booket ind til uge 24. 

• Er der stadig problemer med formularen om at blive medlem 

o Er løst. 

• Bolbro Brugerhus – status på møde med bestyreren 

o Mødet er indtil videre udsat, Alice har sendt vores aktiviteter til 

Lone Juul Pedersen, Lone vender tilbage senere med hvad SRC 

skal betale for at anvende faciliteter. 

• Skal der være en nedre og en øvre grænse for medlemmernes alder ved 

indmeldelse? 

o Vores webside siger +45, Alice kontakter yngre medlemmer ved 

indmeldelse. Det samme gøres ved nye medlemmer hvis alderen er 

over 75 for orientering. 

 

 

6. SRC Danmark  

• Skal vi tilbyde bustransport fra Odense til landsfesten i efteråret? 



o Der er endnu ikke kommet en indbydelse til landsfesten, men der 

laves et opslag at mod egenbetaling på 150,- for transport 

tur/retur og under forudsætning af at der er minimum 25 

tilmeldte, yder SRC tilskud til bussen. 

• Forslag til vedtægtsændringer til fremlæggelse på GF i efteråret 

o Arne gennemgik de indkomne forslag til ændring af vedtægterne i 

landsforeningen. 

7. Økonomi 

• Regnskab for 1. kvartal 2024 

o Mette gennemgik regnskabet, som dog inkluderer April måned. 

• Møde med revisor 

o Der er møde med Vivi i uge 24. 

8. Evt. 

• Dato for kommende møder 

o Næste møde 22. August hos Arne. 

o 7. Oktober hos Steen. 

• Mette gør opmærksom på at SRC fylder 25 år i 2026, vi skal nok være 

ude i god tid med planlægning og økonomi. 
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